
Interview NOS

Locatie: Hoofdingang E, vooraf aan binnenkomst ArenA

Vragen:

1. KNVB heeft naar aanleiding van de persconferentie van afgelopen dinsdag gezegd dat de

weg voor publiek bij betaald voetbal openligt. Wat is daarop de reactie van het kabinet? Is

dat niet te voorbarig?
* Ik snap het enthousiasme van de KNVB. Het zou natuurlijk mooi zijn als er weer

publiek mogelijk, overigens niet alleen bij voetbalwedstrijden maar ook bij andere

sport- en culturele evenementen

Maar het moet natuurlijk wel mogelijk zijn gezien de ontwikkelingen van het virus

en we moeten goed zicht hebben hoe we de besmettingsrisico’s zo klein mogelijk
kunnen houden.

Daarom zijn er de afgelopen weken een aantal praktijktesten uitgevoerd (fieldlab

evenementen) waar het gedrag van mensen is onderzocht en verschillende

preventieve maatregelen (mondkapjes, creéren van bubbels, voor- en achteraf

testen) zijn uitgetest.
De resultaten komen binnenkort beschikbaar. Het OMT gaat daarna adviseren wat

dit betekent voor de routekaart en de maatregelen die in de praktijk moeten

worden genomen.

Het duurt dus nog wel even voor dat dit allemaal rond is.

2. Wat is het belang dit deze wedstrijd en het fieldlab voor de terugkeer van publiek bij

voetbalwedstrijden?
Deze wedstrijd gaat belangrijke informatie opleveren of de lessen uit de eerdere

praktijk testen ook werken in een grotere setting en of en hoe snel-testen kunnen

worden gebruikt om veilig publiek toegang te geven tot evenementen.

Dat is niet alleen relevant voor het voetbal maar ook voor andere sport- en

culturerel evenementen.

We moeten natuurlijk nog wel de resultaten afwachten en we zullen daar ook nog

advies over vragen bij het OMT.

Verder zijn er, naast de epidemiologische toestand, nog andere aspecten die

moeten worden meegenomen zoals de druk die dit geeft op bijvoorbeeld het

openbaar vervoer en de inzet van politie.

3. Is er gezien de stijgende besmettingscijfers overwogen om dit fieldlab met minder mensen

te doen? Het is toch een risico om 5000 mensen nu bij elkaar te brengen?
We hebben dat uiteraard ook in het kabinet afgewogen.
De experts die bij het fieldlab betrokken zijn, hebben aangegeven dat dit veilig
kan. Vooral omdat iedereen vooraf getest is en ook achteraf een test moet laten

doen.

Daarnaast is het stadion verdeeld in verschillende bubbels die van elkaar zijn

gescheiden. Dat betekent dat het aantal mogelijke contacten tussen daarmee al

wordt beperkt.

4. De UEFA heeft aangegeven dat het geen optie is om geen publiek te hebben bij het EK

deze zomer. In hoeverre kan daar op 6 april al duidelijkheid over gegeven worden? Is dat

niet te snel, gezien de huidige besmettingscijfers? Je weet toch niet hoe deze derde golf

gaat verlopen?

¢ Ik ga nu niet op de uitspraak van UEFA-voorzitter Ceferin.

De KNVB, Amsterdam en wij houden vast aan het afgesproken tijdspad om de

UEFA begin april te infarmeren over het realistisch scenario waar wij in Nederland

vooralsnog voor gaan kiezen.

Dit scenario zijn KNVB, de gemeente Amsterdam en VWS aan het uitwerken.
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Het gaat om een reéel scenario op basis van de verwachte ontwikkelingen, de

beschikbaarheid van sneltesten en de uitkomsten van de fieldlabs.

Deze week hebben de Denen hun scenario gepubliceerd, ook op basis van allerlei

aannames.

Ik snap dat de UEFA van een reéel scenario uit moet gaan om alles verder te gaan

organiseren. Er moeten draaiboeken worden gemaakt en men moet bijvoorbeeld
een regeling gaan treffen met mensen die al een ticket voor een van de

wedstrijden zijn verkocht.

Belangrijk is dat dat de overheid ten alle tijden gebruik van maken van een

‘stopknop’ als blijkt dat het scenario niet realistisch is vanwege de

epidemiologische ontwikkeling.
De hoeveelheid publiek moet verantwoord zijn. Dat is trouwens ook in het belang
van de UEFA, gezien de wereldwijde aandacht voor dit toermnooi.

5. De KNVB heeft eerder 15.000 genoemd als ondergrens voor de hoeveelheid publiek bij het

EK. Hoe realistisch is dat? Geeft het niet verkeerd beeld als de samenleving nog (deels) op

slot zit en er wel 15.000 man bij elkaar kan komen voor een voetbalwedstrijd?
[eo]
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Deze uitspraak is op conto van de KNVB.

Niemand kan nu nog niet voorstellen hoe de situatie in juni er precies uit zal zien

Zoals ik al zei: we zijn in gesprek met de KNVB en gemeente Amsterdam over een

realistisch scenario waarbij de gezondheid en veiligheid van de mensen maximaal

wordt gegarandeerd.

Ondergrenzen leggen we niet op voorhand vast.

641705


